
Bluetooth headset
TWS无线耳机

产品概述 配对方式 功能操作

规格参数

注意事项开机/关机

1.耳机MFB键

4.喇叭出音孔 5.充电仓指示灯 6.Type-C 充电口

2.耳机指示灯 3.耳机充电触点

使用指南
User Guide

Bluetooth headset

User Guide

开机: 翻开充电盒子盖子两边耳机自动开机进入组对状态， 白灯快闪3次,
(手动开机) 长按MFB触摸键约2秒。

1. 打开充电仓， 取出耳机， 耳机自动开机; 请将蓝牙耳机和手机 (或其他的
连接设备) 的距离在50CM的范围内，越近越好。

2. 打开手机蓝牙界面， 耳机开机，耳机蓝白灯交替闪烁，搜索对应的型号蓝牙
耳机， 点击配对，配对完成白灯快闪3次, 连接手机成功。

搜索蓝牙设备

设置

连接成功关机: 耳机放入充电仓， 盖下盖子进入充电状态， 耳机自动关机断开连接，
蓝灯快闪3次， (手动关机)长按MFB键触摸约4秒。

XXXX XXXX

XXXX XXXX

耳机电池容量:70mAh
充电仓电池容量: 450mAh
传输距离: �10米

充电时间： 1.5H
充电方式： Type-C

切勿使用具有蚀性的清洁剂清理本产品。
切勿让本产品加热或靠近火源， 如煮食炉。
切勿让本产品长时间受阳光直接照射。
切勿将本产品弃置于火中， 避免发生爆炸。

切勿尝试拆开本产品作出任何修改， 因为它并不包含任何维修组件。
切勿在雨中使用本产品。
如果长时期内不打算使用本产品， 请您将它储存在干燥的环境中， 并每月
至少为耳机充电一次以延长寿命， 避免极端的温度和灰尘。

2. Turn on the Bluetooth interface of the phone, turn on the earphone, and 
the indicator lights of the earphones will flash the blue and white light. Search 
the paring name and click to pairing. the indicator lights will flash 3 times when 
pairing successful, and the phone is successfully connected.

Searching Bluetooth devices connection successful

Battery capacity of headset: 70mAh
Battery capacity of charging box: 450mAh
Operating Range: ≥10m
Charge Time: 1.5H
Charging Port: Type-C

开机: 翻开充电盒子盖子， 两边耳机自动开机进入组对状态，白灯快闪3次,
(手动开机)长按MFB触摸键约2秒。
关机: 耳机放入充电仓， 盖下盖子进入充电状态， 耳机自动关机并断开连接，蓝
灯快闪3次， (手动关机)长按MFB键触摸约4秒。
配对方式: 关机状态长按MFB键约4秒，进入配对模式，手机可搜索对应的型号，
耳机配对完成后， 白灯快闪3下。 第二次使用耳机会自动配对。
接听/挂断电话: 任意单击左右MFB触摸键接听电话/通话中任意单击左右MFB触
摸键挂断电话。
拒接来电: 任意长按左右MFB触摸键约2秒。
播放/暂停音乐: 任意单击左右MFB触摸键。
上下曲: 双击L耳MFB触摸键(上一曲)， 双击R耳MFB触摸键(下一曲)。
语音提示切换: 在配对模式三连击MFB键→切换语言。
游戏模式/音乐模式: 连接状态下， 触摸MFB键3下进入游戏模式， 游戏模式状态
下， 触摸MFB键3下切换为音乐模式。
语音助手: 连接状态下长按MFB键约2秒松手→启动语音助手。

1. Open the charging case, remove the earphones from the case, it will turn 
on automatically; keep the Bluetooth earphones and the phone (or other 
connected device) within 50cm. (as close as possible).

HM-20中性说明书
成品尺寸:50*70mm    80g双胶纸      风琴折

• 针对可拆卸电池的产品， 电池务必回收或妥善处理，针对不可拆卸电池的
产品， 禁止拆解。
• 如果电池使用不当， 就有可能爆炸或泄漏， 从而造成烧伤和其它人身伤害；
如果电池泄漏， 应小心并根据当地的电池处理相关法律和规定要求立即弃
置电池。

注意

Power on/off

Product overview Headset Pairing Function operation

Matters needing attention

Specifications

Warning

Power On: turn on the cover of the charging case on both sides of the 
earphones, it will automatically turn on and connect to each other, the white 
light will flash 3 times, (manual boot) touch the MFB button about 2 seconds.

Power off: put the earphone into the charging case, cover the case,  the 
earphone will turn off automatically when the earphone is charged. the 
indicator will flash blue light 3 times. (manual boot) touch the MFB button 4 
seconds.

Pairing: when the earphone is off, touch the MFB button about 4 seconds to  
turn it on, then enter pairing mode. The phone will search pairing name of 
the earphone. the indicator light will flash white light 3 times when pairing 
successful. the earphone will automatically pairing in next time.

Answer / hang up the call: touch the left or right MFB button to answer the 
call, touch the left or right MFB button to hang up the call during calling. 

Reject calls: touch the left or right MFB button for 2 seconds.

Play / pause music: touch the left or right MFB button to play / pause music.

Previous / next track: Double touch the left MFB button to the previous 
track and double touch the right MFB touch button to next track.

Voice prompt switching: triple touch the left or right MFB button to switch 
language in pairing mode.

Game mode / music mode:  triple touch the left or right MFB button to game 
mode, then triple touch the left or right MFB button from game mode to music 
mode.

Voice Assistant: touch the MFB button for 2 seconds to activate the voice 
assistant.

Power On: turn on the cover of the charging case on both sides of the 
earphones, it will automatically turn on and connect to each other, the 
white light will flash 3 times, (manual boot) touch the MFB button about 
2 seconds.

Power off: put the earphone into the charging case, cover the case,  
the earphone will turn off automatically when the earphone is charged. 
the indicator will flash blue light 3 times. (manual boot) touch the MFB 
button 4 seconds.

Batteries must be recycled or properly disposed when the product Batteries 
could removable, Do not disassemble the battery when the product 
Batteries could not removable.

If the battery is not used properly, it may explode or leak, causing burns and 
other injuries. If the battery leaks, be careful and dispose of the battery 
immediately in accordance with local laws and regulations on battery 
handling.

Do not use corrosive cleaning agents to clean the product.

Do not allow this product to heat or be near fire sources, such as cooking 
stoves.

Do not expose this product to direct sunlight for a long time.

Do not dispose of this product in fire to avoid explosion.

Do not attempt to disassemble this product for any modification, as it does 
not contain any repair components.

Do not use this product in the rain.

If you do not intend to use this product for a long time, please store it in a 
dry environment and monthly Charge your headphones at least once to 
extend their life and avoid extreme temperatures and dust.

我的设备

设置

我的设备

配对成功



This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 

following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) 

this device must accept any interference received, including interference that may cause 

undesired operation. 

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 

compliance could void the user's authority to operate the equipment. 

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 

digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 

provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 

This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not 

installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 

to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 

occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 

radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and 

on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 

following measures: 

-Reorient or relocate the receiving antenna.

-Increase the separation between the equipment and receiver.

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the

receiver is connected.

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.


